

AQUA CONSTELLATION & OSTEO

***INDIVIDUAL SESSIONS
02/06 and 04/06 afternoon***

***WORKSHOP
03/06 all day and 04/06 morning***

**LIQUIDZOME - SINTRA
PORTUGAL**



Magali Ménard & Ludovic Breuil
contact : Joana - +351962338949

Aqua constellation & osteo

Soins corps et esprit à 4 mains

Approche corps esprit née de la rencontre des constellations familiales systémiques (Magali) et de l'ostéopathie aquatique (Ludovic)

Ce soin à quatre mains s'inspire donc des constellations, des pratiques aquatiques, de l'expertise d'un ostéopathe, avec comme alliées l'eau chaude, et l'énergie universelle.

Nous mettons en conscience les noeuds présents dans son système (vécu, familial, ancestral, croyances...), puis nous restaurons le mouvement naturel de la vie, et des ressources dans l'énergie du corps.

À la clé, souffle apaisé, fluidité, dans une nouvelle conscience de son vécu et des possibles à inviter.

Aqua constellation and osteo

four hands body and mind care

A mind-body approach born from the convergence of systemic family constellations (Magali) and aquatic osteopathy (Ludovic)

This four-handed treatment draws inspiration from family constellations, aquatic practices, and the expertise of an osteopath, with hot water and universal energy as allies.

We bring awareness to the blockages present in your system (personal and family stories, ancestral beliefs, etc...), then we restore the natural flow of life and the body's energy resources.

Let's explore inner breathing, fluidity, and a new awareness of our experiences and the possibilities to invite.